

Sociokratigruppen Urbania - Referat af møde mandag d. 24/6-2024.

		Dagsorden	
		1.Opsamling på kursusdag 1 og 2 med Mads og Kåre. 2.Revideret domæne-beskrivelse for sociokrati-cirklen v. Inger. 3.Reorganisering af sociokrati-cirklen v. Inger. 4.Forslag om at facilitator og sekretær vælges for 6 gange v Inger. 5.Valg af ny facilitator og sekretær.	
Mødetid		Mandag 24/6-2024 kl. 16.30-19. Mødet blev fra 16.45-19.15. Sted: Hos Inger.	
Tid	Min	Emne	
16.30	10	Tjek-ind	
16.40	10	A (ttendance): Hvem er her? Inger, Merete, Nille, Riko, Ane. Afbud: Cleo D (uration): mødets varighed: 16.30-19.00 M (inutes): referat fra sidste møde 19/5-24. I (nformation): meddelelser: Nille og Ane kom med personlige meddelelser. Riko har ikke fået talt med Frederik. Det gør han til næste gang. Nille har talt med en af kursusdeltagerne, Anna, om at tale sammen i løbet af efteråret/vinteren om evt. at gøre noget om konflikthåndtering. N (æste 2 møder) tid og sted + tjek hvem der kan komme Tirs. 20/8. kl. 16.30-19. Broen i Lundtoftegade. (Riko booker lokalet). Man. 23/9 kl. 16.30-19. Broen i Lundtoftegade.	
16.50	5	Samtykke til dagsordenen	B
16.55	15	1.Opsamling på kursusdag 1 og 2 med Mads og Kåre Vi tog en runde med reaktioner.	O
17.10	15	2.Revideret domæne-beskrivelse for sociokrati-cirklen v. Inger. (bilag var udsendt inden mødet). Efter en reaktionsrunde og forslag til ændringer vedtog vi domæneforslaget med samtykke. Vi evaluerer på målene til april 2025. Inger skriver det rent og sender til hovedcirklen (bestyrelsen).	B
17.25	30	3.Reorganisering af sociokrati-cirklen v. Inger. (bilag udsendt inden mødet). Efter en reaktionsrunde konkluderede vi, at emnet skal udforskes yderligere sammen med dem fra kursus-holderet + Leyla, som gerne vil være med til noget fremover. På næste soc.møde skal vi aftale nærmere og finde en dato at melde ud på sidste kursusgang den 31/8.	U

17.55	10	PAUSE	
18.05	20	4.Forslag om at facilitator og sekretær vælges for 6 gange v Inger. Efter reaktionsrunden trak Inger forslaget.	U
18.25	15	5.Valg af ny facilitator og sekretær. Cleo blev nomineret til facilitator (hun havde på forhånd sagt, hun modtog nominering). Vi fandt ingen, der ville være sekretær tre gange. Inger meldte sig til at tage sekretærrollen til næste møde. Runde med feedback til de afgående sekretær og facilitator.	B
18.40	10	Opdatering af backlog Vi opdaterede backloggen. Se backlog her	B
18.50.	10	Tjek-ud Herunder: Mødeevaluering + hvor er jeg henne + evt. hvad har jeg brug for for at kunne deltage og bidrage. Intet til referat.	